
Výbor mestskej časti č.1:        Horné a Dolné Krškany 

Predseda výboru:                     Ing. Miroslav Gut 
Sekretárka výboru:                         Mgr. Andrea Oravcová 
 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Z á p i s n i c a 
 
z riadneho zasadnutia výboru mestskej časti č.1 Horné a Dolné Krškany zo dňa 28.04.2025 
s týmto programom: 
 

1. Otvorenie 
2. Došlá pošta na VMČ 
3. Požiadavky a pripomienky členov VMČ a rôzne   
4. Záver 

 
Rokovania výboru mestskej časti Krškany sa zúčastnili členovia výboru  podľa prezenčnej 
listiny. 

Prítomní na rokovaní: Ing. Miroslav Gut, Iveta Čurgaliová, Ing. Anton Jánošík, Ing. Juraj 
Jašík,  Ing. Milan Tvrdoň 
Neprítomní (ospravedlnení):  Ing. Juraj Dunčič, Mgr. Ján Kecskés, Ing. Marek Pinter, 
Peter Varga 
Dobrovoľne prítomná: Ing. Slavomíra Kamenická 
 
Výbor mestskej časti nebol uznášaniaschopný. 

 
K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 
     Zasadnutie otvoril, prítomných privítal a viedol p. predseda VMČ č. 1, Ing. Miroslav Gut.  
Prítomní na zasadnutí VMČ. č. 1 navrhnutý program jednohlasne schválili. Avšak, výbor 
mestskej časti kvôli počtu zúčastnených nebol uznášania schopný.  
 

 
Informovanie o udalostiach od posledného VMČ 

 
Predseda VMČ krátko informoval o aktivitách a udalostiach od posledného VMČ. Z dôvodu 
nedostatočnému počtu zúčastnených, bolo zasadnutie Výboru informatívne. V uplynulom 
období sa konalo viacero stretnutí s poslancami, občanmi a konala sa aj dôležitá jarná 
brigáda. Účasť verejnosti na brigáde bola tradične pre organizátorov povzbudivá, zúčastnilo 
sa cez 70 dobrovoľníkov, ktorí spoločne upratali  veľké územie. Pri upratovaní sa žiaľ opäť 
naplnili 4 kontajnery komunálneho odpadu. Predseda VMČ ocenil účasť  a poďakoval aj touto 
formou všetkým,  ktorí sa zúčastnili za pomoc a nezištnú prácu pre našu mestskú časť. 
 
V súvislosti s výstavbou Domu smútku na cintoríne v Dolných Krškanoch sa na Mestskom 
úrade konalo stretnutie s Ing. Arch. Potančokom, ktorý prezentoval zapracované pripomienky   
Útvaru hlavného architekta mesta Nitra k projektu. Predmetom stretnutia je aktualizácia PD, 
ktorá by mala byť odovzdaná do konca mesiaca Máj.  
V mesiaci Apríl sa stal incident so spoluobčanom z rómskej komunity,  pán prišiel do Dolných 
Krškán na aute bez prednej pneumatiky, vodič bol bez vodičského oprávnenia a celú situáciu 
riešila štátna, mestská polícia  aj  príslušníci MOaPS. Auto je momentálne zaparkované pri 
Elitexe a šofér bol prevezený do nemocnice.  
Pán predseda informoval aj o zámere pána Herczoga  (BH metal) o výstavbu  ubytovne 
v areáli bývalej práčovne. 
Ďalej pán predseda informoval prítomných aj o rokovaní na poslednom Mestskom 
zastupiteľstve, na ktorom mal byť prerokovaný zámer vedenia mesta zobrať úver v hodnote 
25 mil. €. Veľkou témou rokovania MZ bolo vyňatie bodu  o prijatí úveru, predsedovia 
politických klubov sa dohodli,  že bod úver sa nebude rokovať. Vznikla dlhá diskusia, je 
potrebné presné rozdelenie financií na konkrétne projekty. Predmetom MZ bola aj informácia, 
že počas volebného obdobia tohto vedenia bolo prijatých 91 nových zamestnancov, čo je veľký 
počet a vyvoláva to podozrenie na zlé hospodárenie s verejnými financiami. Ďalším dôležitým 
bodom MZ bolo rozpočtové opatrenie v rámci ktorého, má MČ Dolné a Horné Krškany viacero 
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investičných akcii ako napríklad: IA Zlievarenská, Chodník na Novozámockej č.d. 102  -106, 
PD Rekonštrukcia materskej školy, realizácia výstavby MŠ Horné Krškany, PD Rozšírenie 
Kultúrneho domu o výdajňu stravy a podobne. Návrh na zmenu členov vo VMČ1 sa presunul 
na pokračovanie MZ, na  30. apríla  2025. 
 
 
K bodu 2) Došlá pošta na VMČ  
 

1) Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., OZ Nitra – odpoveď na žiadosť o 
zabezpečenie vyčistenia kanalizačného potrubia na ul. na Priehon v úseku za 
železničným kondorom smer Sikárska/Dvorčianska. Odpoveď: Bolo zistené, že zápach 
v kanalizácii nespôsobujú splaškové vody z nehnuteľností. Zistenia boli predložené 
Okresnému úradu životného prostredia v Nitre, nakoľko tento vykonal dohľad na úseku 
verejných kanalizácií na základe podnetu, ktorý obdržal. Prešetrenie vznikajúceho 
zápachu v záujmovej lokalite je predmetom zisťovania a momentálne  nie je  stanovisko 
o výsledku. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
 

2) Stredisko mestských služieb  – odpovede na pripomienky: 

• Oprava poškodeného oplotenia KD z ulice Roľnícka. Odpoveď: Oprava bola delegovaná 
na Službyt a ten opravu vykonal.  

• Vyčistenie chodníka na ul. Látečková. Odpoveď: Stredisko mestských služieb zabezpečilo 
vyčistenie predmetného chodníka.  

• Vyčistenie všetkých chodníkov v celej MČ od prerastenej uschnutej buriny, pôsobí to 
neesteticky a zároveň zvyšuje opotrebenie a hrozbu pošmyknutia pri daždi. Odpoveď: 
Stredisko mestských služieb zabezpečuje priebežné čistenie chodníkov v celej mestskej 
časti.  

• Vyčistenie „zabudnutého chodníka“ na kruhovom objazdu Muehlbauer po Transmotel 
ABC. Odpoveď: Stredisko mestských služieb zaradilo vyčistenie chodníka do plánu 
údržby 

• Vyčistenie okolia bývalej jedálne Elitex od komunálneho odpadu a náletových drevín – 
Odpoveď: Predmetná lokalita nie je v správe Strediska mestských služieb.  

• Doplnenie smetnej nádoby na autobusovú zastávku Záborského – Odpoveď: podnet bol 
posunutý na Odbor životného prostredia a momentálne je na zastávke umiestnená malá 
odpadová nádoba. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
 
3) Kancelária prednostu  - odpoveď na žiadosť o výmenu informačnej tabule na 

futbalovom štadióne za novú. Odpoveď: Predmetná informačná tabuľa nie je v 
evidencii informačných tabúľ slúžiacich pre jednotlivé výbory mestských častí a 
nemáme vedomosť o tom ani z minulosti, že by takýmto účelom niekedy slúžila. 
Z uvedeného dôvodu nie je možné zrealizovať jej výmenu. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
 

4) Slovenský vodohospodársky podnik, š.p. – odpoveď na žiadosť o vyčistenie Malej 
Nitry, Dolné Krškany Odpoveď: Po tvaromiestnej prehliadke vodného toku Malá 
Nitra neboli zistené množstvá dnových sedimentov, ktoré by si vyžadovali 
okamžité čistenie. Prítomnosť sedimentov v tomto úseku je minimálna. Z pohľadu 
environmentálneho a hydrologického hodnotenia nie je v tejto chvíli potrebné 
vykonávať čistenie koryta. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
  

5) Slovenská správa ciest – odpoveď na žiadosť o zabezpečenie opravy poškodenej 
štátnej cesty I/64 mestskej časti Dolné a Horné Krškany. Odpoveď: Slovenská správa 
ciest - IVSC Bratislava eviduje nepriaznivý stavebno-technický stav vozovky č. 
64 v mestskej časti Dolné a Horné Krškany. Na základe Vášho podnetu vykonala 
SSC miestne zisťovanie. Oprava poškodenej časti vozovky je aktuálne zaradená 
do návrhu plánu opráv a jej realizácia bude závislá od dostupnosti finančných 
prostriedkov. 
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VMČ berie informáciu na vedomie 
 

6) Odbor životného prostredia – odpovede na pripomienky: 

• Likvidácia azbestu pri židovskom cintoríne Na Hlinách/Orechov dvor. Odpoveď:  
Lokalita v stave riešenia,  odstraňovanie nebezpečného odpadu má na starosti 
Okresný úrad, pravdepodobne  do roka to bude nebezpečný odpad  odstránený  

• Likvidácia skládky šatstva a azbestu na hranici katastra Horné Krškany/Nový Cabaj. 
Odpoveď: Poprosíme o bližšie určenie lokality. GPS súradnice, fotodokumentáciu. 

• Vyriešenie čiernej skládky na Roľníckej 63 – vyzvanie majiteľa. Odpoveď: Dňa 21. 3. 
2025 sa konala tvaromiestna obhliadka, ide o rozsiahlu čiernu skládku, podnet je v 
stave riešenia.  

• Doplnenie modrých kontajnerov na papier Novozámocká 182. Odpoveď: Podnet bol 
vyriešený v spolupráci s Nitrianskymi komunálnymi službami, pristavené boli 4 ks 120 
l modrých kontajnerov na papier.  

• Odvoz vianočného stromčeka z areálu kultúrneho domu v Krškanoch. Odpoveď:  
Vianočný stromček bol z areálu kultúrneho domu v Krškanoch odvezený do 
kompostárne.  

• Ochranné rukavice vrecia a kontajnery na Jarnú brigádu. Odpoveď: Požadovaný 
materiál na jarnú brigádu bol doručený 

• Predloženie štúdie/ návrhu rekultivácie pozemku pri COOP Jednote v Dolných 
Krškanoch. Odpoveď: OŽP nedisponuje štúdiou rekultivácie verejnej zelene v meste 
Nitra, ani v prímestských častiach. Rekultivácia lokalít bola riešená na podnet VMČ. 
Všetky existujúce záhony v meste boli riešené na základe zadania na obstarávanie:  
ZADANIE TRVALKOVÝCH ZÁHONOV:  
1/ Založenie a výsadba zmiešaných suchomilných trvalkových záhonov v 
kombináciami s cibuľovinami: 
-  COOP Jednota Krškany 152 m2, výmena pôdy 20 cm, 4,5 m - štrk, bez výsadby 
trvaliek .  
-  Okolie BUS zastávky Krškany 149 m2, výmena pôdy 35 cm  
2/ Na 1m2 výsadieb bude použitý rastlinný materiál: 5ks trvaliek a okrasných tráv /v 
závislosti od vzrastu/ 10ks cibuľovín  
3/ Súčasťou dodávky prác je príprava pôdy vrátane chemického odburinenia, 
odstránenie stariny/mačiny s odvozom a uložením v kompostárni, založenie záhonov 
vrátane výmeny pôdy v záhone, výsadba rastlín a mulčovanie výsadieb kamenivom - 
makadamom frakcie 4 - 8mm, v minimálnej vrstve 5cm.  
4/ Termín odovzdania diela do konca októbra 2025  
VMČ berie informáciu na vedomie 

 
7) Odbor investičnej výstavby a rozvoja – odpovede na pripomienky: 

• Vybudovanie VO na cyklotrase Priemyselná - Krškanská. Odpoveď: Predpokladané 
náklady na investičnú akciu „ Vybudovanie VO cyklotrasa Priemyselná - Krškanská 
sme ocenili v sume 66 000,- €. Podnet sme zaevidovali do evidencie investičných 
akcií. Pre ďalšie rozpracovanie je potrebné vyčleniť financovanie Mestským 
zastupiteľstvom a predložiť rámcové zdôvodnenie projektu (RZP)  

• Vybudovanie autobusových prístreškov na AZ Dvorčanská (Elitex), Liesková (smer 
Ivanka), Biovetská , Kasárne a Priemyselná. Odpoveď: Váš podnet bol zaevidovaný 
do evidencie investičných akcií . Pre ďalšie rozpracovanie je potrebné vyčleniť 
financovanie Mestským zastupiteľstvom a predložiť rámcové zdôvodnenie projektu 
(RZP) 

• Dobudovanie VO cintorín Horné Krškany. Odpoveď: dobudovanie je v riešení. 
Vysúťažený zhotoviteľ dielo neukončil. Po ukončení zmluvného vzťahu s 
vysúťažením zhotoviteľom zabezpečíme nové verejné obstarávanie pre uvedenú IA.  

• Investičná akcia „ SO chodníka Liesková (od ul. Jabloňová po Holotka smer AZ). 
Odpoveď: IA je   ocenená v predpokladanej hodnote zákazky v sume 5 000,- €.  

• Investičná akcia „ Obnova MC Medzi vodami “. Odpoveď: IA je zaradená do zásobníka 
IA. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
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8) Odbor dopravy – odpoveď k žiadosti o opravu cesty I/64 – Odbor dopravy adresoval 
dňa 21.04.2025 list Slovenskej správe ciest so žiadosťou o opravu úsekov cesty I/64, 
ktoré sú v havarijnom stave. OD žiadal o opätovné informovanie v danej veci. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
  

9) Odbor dopravy – odpovede na pripomienky: 

• Oprava zvislého DZ „Daj prednosť“ v križovatke Roľnícka x K rieke. Odpoveď: Oprava 
bola   vykonaná dňa 2.4.2025.  

• Obnova výstražného náteru zábradlia (červená - biela) pri predajni COOP Jednota 
križovatka Novozámocká x Na Priehon. Odpoveď: Jedná sa o cestu l.triedy I/64, 
zábradlie je v správe Regionálnej správy a údržby ciest 
VMČ berie informáciu na vedomie  
 

10) Odbor dopravy - Žiadosť o stanovisko k technickej evidencii účelovej panelovej cesty 
prepájajúcej mestskú časť Krškany s mestskou časťou Janíkovce. Odbor dopravy 
listom oslovil agrokomplex NÁRODNÉ VÝSTAVISKO so žiadosťou o poskytnutie 
stanoviska k technickej evidencii účelovej panelovej cesty (prípadne iného právneho 
vzťahu prislúchajúceho k ceste), ktorá prepája mestskú časť Krškany s mestskou 
časťou Janíkovce. Cieľom navrhovaného riešenia je odklon ťažkej nákladnej dopravy 
z oblasti ČOV Nitra a jej presmerovanie na uvedenú účelovú cestu, ktorá podľa 
dostupných informácií bola v minulosti budovaná Výstaviskom Nitra, dnes 
„Agrokomplexom“. Získané údaje budú slúžiť ako podklad pre ďalší postup odboru 
dopravy pri spracovaní návrhu dopravného riešenia. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
 

11) Mestská polícia v Nitre – odpovede na pripomienky: 

• Záznam z kamier mestského kamerového systému môže byť podľa zákona 
uchovávaný po dobu maximálne štrnástich dní. Pokiaľ v tomto časovom období 
nedôjde k podaniu oznámenia a nezačne sa prešetrovanie protiprávneho konania, 
záznam starší ako štrnásť dní je automaticky vymazaný.  

• Pravidelné hliadkovanie na ulici Na hlinách bolo dané do úloh hliadkam 
vykonávajúcich hliadkovú činnosť v mestskej časti Krškany.  

• Žiadosť o pravidelné hliadkovanie pracovníkov MOPS na pozemku Roľnícka 63 bola 
tlmočená Mgr. Miroslavovi Duchoňovi koordinátorovi MOPS, ktorý uviedol, že 
pracovníci MOPS budú vykonávať pravidelné kontroly na uvedenej adrese.  

• Koordinátor mestského kamerového systému Mestskej polície v Nitre po obhliadke 
cintorínu v Horných Krškanoch konštatuje, že nie je vhodná na osadenie kamery 
MKS Nitra. Terén na cintoríne je veľmi členitý s veľkým prevýšením a z množstvom 
mohutných drevín. Pre zníženie výskytu krádeží by bolo vhodné zabezpečiť 
uzamykanie areálu cintorína v nočných hodinách. 

• Vo veci cenového odhadu za fotopascu Vám odporúčame niektorú z internetových 
stránok predajcov fotopascí, avšak je nutná koordinácie s pracovníkmi Mestskej 
polície pri výbere vhodného produktu.  
VMČ berie informáciu na vedomie 
 
 

 
K bodu 3) požiadavky a pripomienky členov VMČ a rôzne 
 
Podnety a požiadavky členov VMČ sú konkretizované v pokynoch pre organizačný odbor – 
požiadavky. 
 

Pokyny pre organizačný odbor – požiadavky 
 
Na rokovaní Výboru mestskej časti č. 1 predniesli zúčastnení rôzne pripomienky, ktoré budú 
posunuté na odbory Mestského úradu. 
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Stredisko mestských služieb 
VMČ žiada zabezpečiť 

- vyčistenie „zabudnutého chodníka“ na kruhovom objazde Muehlbauer po Transmotel 
ABC. Jeho zaradenie do plánu čistenia je už niekoľko rokov. Žiadame o vyčistenie v čo 
najkratšom čase. O vyčistenie chodníka žiadame už minimálne 3 roky ! 

- predloženie harmonogramu prác aktivačných pracovníkov  za predchádzajúce tri 
mesiace a harmonogramu prác na nasledujúce tri mesiace v štruktúre dátum, lokalita, 
predmet pracovnej činnosti 

- opravu otočenej dodatkovej tabule k DZ hlavná cesta pred križovatkou Novozámocká 
x Staromlynská  

- vyčistenie chodníkov pri obrubníkoch, ale aj pri múrikoch oplotenia hlavne pri MŠ 
Staromlynská a autobusová zastávka Reštaurácia U čertici Novozámocká ul.  
 

Odbor životného prostredia 
VMČ žiada zabezpečiť: 

- predloženie návrhu rekultivácie pozemku pri predajni COOP Jednota, v križovatke 
Novozámocká – Na Priehon, a pri reštaurácii U čertici . VMČ má záujem vidieť návrh 
predmetnej rekultivácie, zároveň žiadame doplniť informácie ako budú tieto malé 
pozemky rekultivované (výsadba/štrk/kríky/trvalky) 

- vyčistenie mestských pozemkov  - nové otočisko MHD na Dvorčanskej +  pozemok 
ktorý mesto zamenilo s RKC a pokosenie priľahlého pozemku na ulici Bita. 

 
Odbor investičnej výstavby a rozvoja 
VMČ žiada zabezpečiť:  

– doplnenie termínu vybudovania rozšírenia verejného osvetlenie na cintoríne 
v Horných Krškanoch  
-     doplnenie termínu kedy začne rekonštrukcia chodníka Novozámocká 102 – 106 
 
Odbor dopravy 
VMČ žiada zabezpečiť 
– oznámiť  termín vybudovania dopravných opatrení na  zmenu organizácie dopravy v ul. Na 
Priehon 
- Doplniť schválené DZ Zákaz Státia  na ul. Bočnú  
- Doplniť spomaľovací prah alebo iné vhodné zariadenie v ulici Dvorčanská z a križovatku 

s Roľníckou smerom k rieke 
- Vybudovať priechod pre chodcov pri ubytovňu na Novozámockej 102 
 
 
 
K bodu 4) Záver   
 

V závere zasadnutia VMČ predseda poďakoval prítomným za aktívnu účasť na 
zasadnutí, poprial všetkým veľa úspechov a pozval ich na najbližšie podujatie Krškanský 
majáles, ktorý sa uskutočnil 30.04.2025 v areáli Kultúrneho domu v Dolných Krškanoch.  
Pán predseda zasadnutie VMČ následne ukončil.  
 
V Nitre dňa  05.05. 2025 
           v.r. 
                                      
                                                                                                           Ing. Miroslav Gut  
                  predseda VMČ č. 1                                                                         
Zapísala:   v.r.  
Mgr. Andrea Oravcová  
sekretárka VMČ č. 1 


